
ZÁPISNICA  

z rokovania mestského výboru Sihoť, ktorý sa uskutočnil dňa 16.08.2022 v MC 

Dubáčik Ilava 

Prítomní - podľa prezenčnej listiny 

Predseda MsV informoval o prebiehajúcich aktivitách v mestskej časti. V súčasnosti prebieha výmena 

verejného osvetlenia na ulici Hurbanova. Na detskom ihrisku prebieha výmena oplotenia na 
asfaltovom ihrisku. Bola vykonaná deratizácia u p. Strýčka.  

MsV by chcel vedieť ako vyzerá aktuálne projekt rozšírenia parkovacích miest pred bytovkou č. 177.  
Ďalej by sme boli radi informovaní ako to vyzerá s podjazdom pod železnicou. Radi by sme vedeli, či 

sa vykonávajú pravidelné kontroly na danom úseku, aby sme predišli ďalšiemu zatopeniu.  

Takisto poprosíme aj o aktuálne informácie ohľadom návštevníkov pána Strýčka a o priebehu dražby.  

Ďalej poprosíme o aktuálne informácie ohľadne mosta cez kanál a či už boli urobené aj merania na 
moste cez Podhradský potok, ktoré mali byť robené v tomto roku. 

P. Ondráš nás informoval o aktuálnom dianí vo svete a na Slovensku a má vážne obavy, že po novom 
roku príde neúnosná situácia a množstvo obyvateľov a hlavne seniorov by sa mohlo dostať do zlej 

životnej situácie. Rád by vedel či má mesto nejaké informácie o tom, že by sa v rámci štátu chystala 
nejaká prípadná pomoc pre obyvateľov. Poprípade či mesto uvažuje nad nejakou formou pomoci 
hlavne teda starším obyvateľom, ak by sa dostali do zlej životnej situácie.   

Poprosíme TsM o informáciu ako postupovať pri situácii, ak by občanom rodinných domov došli 

samolepky na vrecia na zber odpadu. 

MsV by sa chcel poďakovať TsM Ilava za pokosenie koryta podhradského potoka. 

Nové požiadavky mestského výboru: 

Poprosíme, aby mesto oslovilo Železnice SR o vyvezenie nánosu bahna pod železničným mostom. 

Poprosíme mesto o vyhotovenie projektu na kompletnú opravu ulice Kpt. Nálepku od lávky cez 
Podhradský potok po výjazd na ulicu Mládežnícka. Táto požiadavka bude aj v prioritách na rok 2023. 

Takisto poprosíme spraviť projekt na opravu komunikácie vedúcej ku garážam pri bytovke č. 178. 

Poprosíme o odchyt mačiek v danej mestskej časti a ich umiestnenie do útulku, nakoľko počet voľne 
žijúcich a pobehujúcich mačiek po mestskej časti je stále veľký a občania sa sťažujú na zvýšený počet 

mačiek, ktoré voľne pobehujú vykonávajú potreby na detskom ihrisku a v kvetinových záhonoch, 
o ktoré sa starajú obyvatelia. 

Ďalšia požiadavka prišla od rodičov o výmenu povrchu na asfaltovom ihrisku za nejaký menej 
bolestivý povrch. Plus vysadenie zelene konkrétne nejaké parkové stromy v areáli ihriska.   

Poprosíme o odvodnenie úseku od prechodu pre chodcov pri polícii po parkovacie miesta pred 

bytovkou č. 129. Po každom daždi tam ostáva stáť na krajnici veľké množstvo vody.      
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Staré požiadavky ostávajú platné:   

Označenie ul. Kpt. Nálepku dopravnou značkou obytná zóna, automaticky by tam bola znížená 

rýchlosť a ulica by bola bezpečnejšia. Nakoľko tadiaľ v súčasnosti chodia niektoré autá dosť rýchlo 
a množstvo automobilov jazdí aj v protismere. V rámci tejto požiadavky by bol rád, keby sa tadiaľ 
zvýšila aj hliadková činnosť MsP. Poprípade osadenie spomaľovača v danej časti. Poprípade osadenie 

spomalovača v danom úseku. 

Nedostatok parkovacích miest  

Výsadba novej zelene pred bytovými domami. V minulosti bola pekná výsadba kríkov a ozdobných 
drevín pred obytnými domami a v súčasnosti po tom ostala len spomienka. 

Nastriekať na cestu za podjazdom železnice (pred prechodom pre chodcov) značka pozor deti, alebo 
prechod. Nakoľko tade chodia deti do školy a od železnice nie je vidieť autá a takisto vodiči nevidia či 

je niekto na prechode a mnohí si značku ani nevšimnú. 

Osadenie košov na psie exkrementy, ktorých je v MČ žalostne málo a niektorí psíčkari vyhadzujú 
sáčky do prvého smetiaka, ktorý nájdu a nevadí že sa jedná o smetiaky napr. na triedený odpad. 

Osadenie tabule vstup do mesta (tabula Ilava) alebo tabule s obmedzujúcou rýchlosťou na 50km/h na 
cestu od Dubnice nad Váhom popri kanáli, ktorá začala byť v poslednej dobe dosť frekventovaná a 

vodiči po nej jazdia veľkou rýchlosťou. 

Nainštalovanie osvetlenia na vrchnú (oprava pôvodne bola spodná) časť schodiska, ktoré ide popri 
väznici, a takisto zriadenie prechodu pre chodcov oproti schodisku.  

Vzhľadom na opakujúcu sa skládku odpadu pod diaľničným mostom žiadame mesto o zakúpenie 
fotopasce.  

Výmena linolea v budove TSM Ilava (chodba od Materského centra Dubáčik až po hlavný vchod do 

budovy) + očistenie a náter plota pred budovou 

Mestský výbor Sihoť odporúča Mestskému zastupiteľstvu vyhovieť vyššie uvedeným žiadostiam 
občanov. 

 V Ilave dňa 16.08.2022 

 

 
___________________________ 

                Ing. Pavol Filo 

              predseda komisie 
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